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ZÁPIS ZO ZASADNUTIA  

Akademického senátu Ekonomickej fakulty Technickej univerzity v Košiciach 

zo dňa 04.06.2024 
 
Prítomní:  prítomných 12 členov AS EkF TUKE podľa prezenčnej listiny a zápisu zo 

zasadnutia.  
  
Hostia: doc. Ing. Michal Šoltés, PhD., doc. Ing. Peter Džupka, PhD., doc. Ing. Júlia Ďurčová, 

PhD., doc. MVDR. Ing. Ján Buleca, PhD., Ing. Lenka Vejačková 

 
Program zasadnutia:  
 

Bod Program Predkladateľ 

1. Otvorenie zasadnutia doc. Glova 

2. Schválenie overovateľov zápisu doc. Glova 

3. Schválenie programu zasadnutia doc. Glova 

4. Kontrola plnenia uznesení a záverov z predchádzajúcich zasadnutí doc. Glova 

5. Schválenie Návrhu rozpočtu Ekonomickej fakulty TUKE za rok 2024 doc. Šoltés 

6. Schválenie Výročnej správy Ekonomickej fakulty TUKE za rok 2023 doc. Šoltés 

7. Prerokovanie Hodnotenia výučby zo strany študentov na EkF TUKE za zimný 
semester 2023/2024 

doc. Šoltés 

8. Interpelácie doc. Glova 

9. Rôzne doc. Glova 

10. Záver zasadnutia doc. Glova 

 

K 1. bodu: Otvorenie zasadnutia 
Zasadnutie AS EkF TUKE otvoril predseda senátu a privítal všetkých prítomných členov AS EkF TUKE a hostí. 
Prítomných bolo 12 zástupcov AS EkF TUKE podľa prezenčnej listiny.  
 

K 2. bodu: Schválenie overovateľov zápisu 
Predseda AS EkF TUKE za overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia AS EkF TUKE, navrhol senátorov: 
Dana Paľová a Peter Burger. Obaja s návrhom súhlasili.  
 
Predseda AS EkF TUKE dal následne hlasovať o overovateľoch zápisnice v takejto podobe: 
„AS EkF TUKE schvaľuje overovateľov zápisnice zo zasadnutia AS EkF TUKE zo dňa 04.06.2024 v zložení: 
senátorka Dana Paľová a senátor Peter Burger.“ 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

12 12 0 0 

Predseda AS EkF TUKE konštatoval, že Akademický senát EkF TUKE schválil návrh ako uznesenie 
č. 13/2024. 

 
 
 



2 
 

K 3. bodu: Schvaľovanie programu zasadnutia 
Návrh programu zasadnutia bol predložený ako súčasť pozvánky na zasadnutie AS EkF TUKE spoločne 
s materiálmi - dňa 27.05.2024.  
 
Predseda AS EkF TUKE dal hlasovať o návrhu uznesenia: 
„AS EkF TUKE schvaľuje program zasadnutia AS EkF TUKE dňa 04.06.2024 bez zmien.“ 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

12 12 0 0 

Predseda AS EkF TUKE konštatoval, že Akademický senát EkF TUKE schválil návrh ako uznesenie 
č. 14/2024. 
 

K bodu 4: Kontrola plnenia uznesení a záverov z predchádzajúcich zasadnutí 
Predseda AS EkF TUKE konštatoval, že neboli žiadne úlohy vyplývajúce z minulých uznesení. 
 

O 8:10 senátor Novotný prišiel na zasadnutie AS EkF TUKE. Počet prítomných senátorov je 13, senát je 
uznášaniaschopný.   

 
K bodu 5: Schválenie Návrhu rozpočtu Ekonomickej fakulty TUKE za rok 2024 
Predseda AS EkF TUKE požiadal dekana Šoltésa o predstavenie návrhu na schválenie rozpočtu 
Ekonomickej fakulty TUKE za rok 2024. 
 
Následne bola predsedom senátu otvorená diskusia k tomuto bodu programu, v ktorej nikto nevystúpil.  
 
Následne dal predseda AS EkF TUKE hlasovať o predloženom návrhu v znení: 
„AS EkF TUKE schvaľuje návrh rozpočtu Ekonomickej fakulty TUKE za rok 2024 v pôvodnom znení“  
 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

13 13 0 0 

Predseda AS EkF TUKE konštatoval, že Akademický senát EkF TUKE schválil návrh ako uznesenie 
č. 15/2024. 
 
 

K bodu 6: Schválenie Výročnej správy Ekonomickej fakulty TUKE za rok 2023 
Predseda AS EkF TUKE požiadal dekana Šoltésa o predstavenie návrhu na schválenie Výročnej správy 
o hospodárení Ekonomickej fakulty TUKE za rok 2023 (došlo k upresneniu názvu dokumentu, ktorý je 
predmetom schvaľovania). 
Štruktúru a obsah dokumentu predstavila tajomníčka fakulty Vejačková.  
 
Následne bola predsedom senátu otvorená diskusia k tomuto bodu programu, v ktorej nikto nevystúpil. 
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Následne dal predseda AS EkF TUKE hlasovať o predloženom návrhu v znení: 
„AS EkF TUKE schvaľuje Výročnú správu o hospodárení Ekonomickej fakulty TUKE za rok 2023.“ 
 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

13 13 0 0 

Predseda AS EkF TUKE konštatoval, že Akademický senát EkF TUKE schválil návrh ako uznesenie 
č. 16/2024. 

 
K bodu 7: Prerokovanie Hodnotenia výučby zo strany študentov na EkF TUKE za zimný 
semester 2023/2024 
Predseda AS EkF TUKE požiadal dekana Šoltésa o predstavenie návrhu na prerokovanie Hodnotenia 
výučby zo strany študentov na EkF TUKE za zimný semester 2023/2024. 
Prodekanka Ďurčová predstavila dokument a oboznámila senátorov so základnými metódami spracovania 
odpovedí študentov v dotazníku. Miera návratnosti dotazníkov bola 67,45%.  

 
Následne bola predsedom senátu otvorená diskusia k tomuto bodu programu, v ktorej vystúpili: 
Senátorka Révészová: Tým, že sa má rekonštruovať ZP2, bude sa meniť kapacita miestnosti? 
 Dekan Šoltés: Je predpoklad, že s kapacitou miestnosti sa dole nepôjde, ale overíme si to.  
Senátorka Paľová: Bude pri rekonštrukcii realizovaná aj bezbariérová úprava miestnosti? 
 Dekan Šoltés: Opäť, je ten predpoklad, že áno, ale overíme si túto informáciu. 
Senátor Ďurta: Akým spôsobom sa k týmto výsledkom dotazníkov dostanú študenti? 
 Dekan Šoltés: Táto správa má slúžiť aj na to, aby sa študenti prostredníctvom vás, senátorov, 

študenti dostali k informáciám. Je v pláne aj verejná diskusia vedenia so študentmi.  
Senátor Bendo: Ak bol problém s konkrétnym predmetom po skúške, aký je postup riešenia tohto 
problému? 

 Dekan Šoltés: Ten postup je o komunikácii o hodnotení medzi vedúcim katedry a vyučujúcimi, 
ktorí daný predmet zabezpečujú. Pokiaľ však študenti majú pocit, že s predmetom je problém aj 
počas semestra, je potrebné, aby ste to riešili už počas semestra a informácia by mala ísť práve 
prostredníctvom vás, senátorov, ako zástupcov študentov.    

Senátor Glova: Zo zasadnutia 19.03.2024: prof. Mirdala: Na výsledky dotazníka bude reagovať aj Rada 
študijného programu a výsledky budú tlmočené aj študentom. Udialo sa niečo v tejto oblasti? 

 Prof. Mirdala: Od posledného zasadnutia AS EkF TUKE, Rada študijného programu nezasadala 
a teda nie je ešte pripravená spätná väzba. V nasledujúcom období Rada št. programu bude mať 
riadne zasadnutie a ak z neho vzíde vyhlásenie, budem o tom informovať.   

Senátor Novotný: Bolo by možné mať rozvrh skôr, ako je tomu doteraz? 
 Dekan Šoltés: Rozvrh sa pripravuje na základe údajov, ktoré získavame z MAISu a teda 
potrebujeme počkať na všetky údaje. S tým súvisí aj časový posun, ktorý sa snažíme skrátiť na 
minimum.   

 Prodekanka Ďurčová: 4.9.2024 bude elektronický zápis – jeden deň. Je potrebné o tom 
informovať študentov už v tomto čase.  

 Senátorka Paľová: Skúste odporučiť, aby si študenti vyberali voliteľný predmet podľa ILP a nie iba 
na základe názvu predmetu. Zásadne to môže pomôcť skrátiť čas potrebný na tvorbu rozvrhu.  

Senátorka Siničáková: Máme zmenený spôsob prijímacieho konania, odzrkadlilo sa to v národnostnej 
štruktúre prijatých študentov? 
 Dekan Šoltés: Áno, prinieslo to pozitívnu úpravu tak, ako sme ju plánovali.  
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Prof. Mirdala: Chcem poprosiť študentských zástupcov senátorov, aby ste skúsili kultivovať reakcie 
študentov, aby sa ozvali aj v iných prípadoch a nie iba vtedy, keď sú nespokojní. Skúste rozvíjať a podporiť 
angažovanosť študentov, aby sa zapájali do fungovania procesov na fakulte.    

 
Záver: AS EkF TUKE prerokoval predložený návrh Hodnotenia výučby zo strany študentov na EkF TUKE za 
zimný semester 2023/2024.  

 
K bodu 8: Interpelácie 
Predseda AS EkF TUKE požiadal senátorov o prednesenie interpelácii vedeniu EkF TUKE. 
Prof. Mirdala: Ako je to s časopisom Halo TU? Bude ešte vychádzať? 
Prof. Mirdala: Ako je to s tlačou skrípt a kníh a ich distribúciou? 
 Dekan Šoltés, senátorka Révészová: Jedna z možností je, že autor chce mať skriptá, knihu a pod. 
v tlačenej podobe a musí si potom zabezpečiť tlač a distribúciu cez iCUbe, resp. cez fakultu. Ďalšia možnosť 
je len elektronická podoba a jej distribúcia len v elektronickej podobe cez iCube e-Shop.  
Prodekan Buleca: Rozbiehame projekt CEEPUS - mobilitné výmeny v krajinách V4, bývalá Juhoslávia 
a Rakúsko. Chcem poprosiť všetkých senátorov, aby šírili informácie o novom programe. Stretnutie 
ohľadne projektu pre zamestnancov bude v stredu 5.6.2024 o 10:00 v miestnosti 218 a následne v online 
podobe od 14:00 bude toto stretnutie pre študentov.  
Prodekan Buleca: Na stránke je dostupná anglická aj slovenská verzia propagačného videa, ktorá je 
dostupná a použiteľná.  
Senátorka Paľová: Neuvažuje sa o tom, aby (po vzore iných Ulysseus partnerov) bol vytvorený formát 
„Týždňa vedy“, ktorý by znamenal voľný čas (bez skúšok a výučby) určený pre absolvovanie prednášok 
a školení napr. aj zahraničných prednášateľov? 
 Prodekan Buleca: Je to na širšiu diskusiu.  

 
K bodu 9: Rôzne 

Senátorka Révészová: Riešenie podnetov pre disciplinárnu komisiu: Zasadnutie bolo zvolané kvôli 
podnetu na fyzické napadnutie medzi študentmi – po prešetrení komisiou a konfrontácii študentov za 
prítomnosti tlmočníka (dostavil sa len napadnutý študent) komisia došla k záveru, že vzhľadom na 
okolností tento prípad nespadá do kompetencií komisie. 
Senátor Novotný: Spoločnosť BDO nás oslovila s otázkou, či by bolo možné zorganizovať kvíz, kde 
spoločnosť by to financovala a z našej strany by sme mali zabezpečiť miestnosť a organizačnú výpomoc.  
 Dekan Šoltés: Kontaktujte nás, vieme byť nápomocní. 
Senátor Bajus: Je vypracovaný plán evakuácie v prípade výskytu nečakaných situácií? 

 Tajomníčka Vejačková: Bude k tomu vydaný pokyn v septembri. A momentálne je vytvorený 
zoznam mobilných čísel vedúcich pracovníkov. Tí sú informovaní o tom, že je ich povinnosťou 
v prípade výskytu nečakanej situácie zabezpečiť evakuáciu členov svojich pracovísk.     

Senátor Glova:  Zasadnutie Akademickej obce bude 23.9.2024 o 13:00 v miestnosti ZP2.  
  Mimoriadne zasadnutie AS EkF TUKE bude 20.9.2024 o 9:00 v miestnosti 218.  
 
 

K bodu 10: Záver zasadnutia 
Predseda AS EkF TUKE poďakoval prítomným členom senátu a hosťom za spoluprácu a zasadnutie 
akademického senátu dňa 04.06.2024 ukončil. 
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UZNESENIA 

zo zasadnutia Akademického senátu EkF TUKE zo dňa 04.06.2024 
 

13/2024 AS EkF TUKE schvaľuje overovateľov zápisnice zo zasadnutia AS EkF TUKE zo dňa 

04.06.2024 v zložení: senátorka Dana Paľová a senátor Peter Burger. 

14/2024 AS EkF TUKE schvaľuje program zasadnutia AS EkF TUKE dňa 04.06.2024 bez zmien.  
15/2024 AS EkF TUKE schvaľuje návrh rozpočtu Ekonomickej fakulty TUKE za rok 2024 

v pôvodnom znení. 
16/2024 AS EkF TUKE schvaľuje Výročnú správu o hospodárení Ekonomickej fakulty TUKE 

za rok 2023. 
 
 
Košice, 04.06.2024 

 

Zapísala:    Ing. Manuela Raisová, PhD., v.r. 

 

Overili:    Ing. Dana Paľová, PhD. , v.r. 
 
 
     doc. Ing. Peter Burger, PhD. , v.r. 
 
   
Predsedajúci: 
   doc. Ing. Jozef Glova, PhD. , v.r. 

   predseda AS EkF TUKE     
 


